
Orientering	fra	bestyrelsesmøde	08.01.2019	i	Middelfart	Antenneforening	(MA)	
	
Deltagere:	Bent	Hørby	(BH),	Bent	Laugesen	(BL),	Bent	Jensen	(BJ),	Karsten	Svenningsen	(KS),	
John	Hansen	(JH),	Thomas	Hvilsom	Hansen	(THH)	og	Marianne	Thomsen	(MT).	
rødt=der	hvor	der	skal	tages	action.	
	
	
577.	KK	Partner	fremlægger	forslag	til	udbygning	af	vores	net	frem	mod	Docsis	3.1	
	
Vi	havde	besøg	af	KK	Partner.	De	havde	inden	mødet	sendt	et	tilbud	på	vores	vej	mod	Docsis	
3.1.		
	
De	opfordrede	os	til,	at	så	snart	der	graves,	skal	vi	sørge	for	at	få	lagt	et	tomrør	til	fiber	senere.	
	
KK.	Partner	mener	også,	at	hvis	vi	gennemfører	etape	1	og	2,	kan	etape	3	godt	vente.		
	
	
578.	Drøftelse	af	oplægget	fra	KK	Partner	
	
Der	var	bred	enighed	om,	at	KK	Partner	virker	meget	kompetente.	Deres	referenceliste	viser	
også,	at	de	har	erfaring	på	området	(bl.a.	har	Tune	Net	brugt	dem.)	
	
Vi	ser	det	umiddelbart	som	en	fordel	at	vente	med	etape	3,	til	efter	udløbet	af	den	nuværende	
aftaleperiode.	Det	stiller	os	stærkere	rent	forhandlingsmæssigt.	
	
Vi	kunne	for	så	vidt	også	vente	med	etape	3,	hvis	vi	vælger	Stofas	tilbud.	Vi	mener,	at	en	af	
grundene	til,	at	Stofa	presser	på,	for	at	få	os	til	at	gøre	det	i	2020,	er	at	Docsis	3.1‐”toget”	
passerer	Middelfart	i	2020.	Stofa	mener,	at	det	bliver	billigere	for	os,	hvis	vi	stiger	på	til	den	
tid.	Men	ud	fra	priserne	fra	KK	Partner	ser	det	ikke	ud	til,	at	vi	forpasser	noget	ved	at	vente.	
	
	
579.	Næste	skridt	
	
Vi	har	bedt	KK	Partner	om	et	tilbud	på	deres	forslag	yderligere	nodeneddeling	på	udvalgte	øer	
med	mange	fremskudte	forstærkere	for	samtidig	at	reducere	antallet	af	disse.	
Når	vi	modtager	tilbuddet,	kontakter	BL	Stofa	for	at	få	et	tilsvarende	fra	dem.	
	
Når	bestyrelsen	har	besluttet	hvilken	vej	vi	går,	aftalte	vi,	at	BH	og	BL,	har	en	evt.	fremtidig	
kontakt	til	KK	Partner	og	bemyndiges	til	at	træffe	beslutninger	på	vegne	af	bestyrelsen.	
	
	
580.	Godkendelse	af	referat	fra	bestyrelsesmødet	den	20.11.2018	
	
a)	Afregning	af	Koda‐Copydan:	BJ	har	været	i	dialog	med	Mogens	Krarup.	Han	er	enig	i	at	
opkrævet	afgift	bør	være	det	samme	som	afregnet	afgift.	BJ	afventer	en	skriftlig	tilbage‐
melding	fra	Mogens.	
	



b)	Regneark	til	beregning	af	fremtidige	udstykninger:	THH	har	lavet	et	udkast.	BH	og	BL	har	
fået	kopi.	Regnearket	bliver	tilgængeligt	på	vores	Googledrev	når	version	1.0	er	klar.	
	
c)	Foreningens	kontante	indestående:	BJ	har	placeret	750.000	kr.	i	Totalbanken.	
	
d)	Stofas	modtræk	til	kampagnen	om	gratis	internet	i	6	mdr.	fra	EWII:	BH	har	haft	kontakt	til	
Henrik	Hansen.	Stofa	foretager	sig	ikke	noget	i	første	omgang.	De	mærker	ikke,	at	de	mister	
kunder.	
	
	
581.	Status	på	igangværende	og	nye	projekter	
	
Vi	afventer	regning	på	tilslutning	af	6	tvillingehuse	på	Rokkevænget	–	nybygget.	
BL	undersøger	pris	for	tilslutning	af	de	resterende	15	boliger	fra	det	første	byggeprojekt	på	
vænget	–	bygget	omkring	2008.	
	
Kommunen	skal	i	gang	med	at	grave	Algade	op.	BL	sørger	for	at	vi	får	et	tomrør	med.	Hvis	der	
er	eksisterende	kabler,	der	trænger	til	udskiftning,	ordnes	det	i	samme	ombæring.	
	
	
582.	Programomlægningen	den	08.01.	–	rettelser	på	hjemmeside	
	
THH	har	tilrettet	2019	priser	og	nyt	indhold	i	pakkerne,	og	sørger	for	at	opdatere	oversigten	
over	de	forskellige	programmers	kanalpladser.	
	
	
583.	Generalforsamlingen	den	04.03.	
	
a)	Forslag	fra	bestyrelsen:	ingen	
b)	Udkast	til	årsresultat	for	2018:	gennemgås	på	næste	møde	
c)	Accepterede	tilbud	på	anlægsinvesteringer:	BL	og	BJ	får	overblik	over	planlagte	
investeringer,	der	endnu	ikke	er	betalt,	så	det	kan	komme	med	i	regnskabet	
d)	Valg	til	bestyrelse:	BL,	BJ	og	KS	er	på	valg	
KS	ønsker	at	stoppe,	men	er	villig	til	evt.	at	stille	op	som	suppleant.	
BJ	har	haft	kontakt	til	en	tidligere	nabo	(Ulrik	Nielsen).	Han	vil	gerne	stille	op	som	kandidat	til	
bestyrelsen.		
	
Ønsker	til	beretning:	
‐	Lukning	af	FM	på	et	tidspunkt	
‐	Investering	i	vores	net.	
	
	
584.	Konkurrencesituationen	og	markedsføringsaktiviteter	
	
JH	har	hørt,	at	alle	lejeboliger	på	Frederiksøvænget,	af	udlejer,	bliver	tvunget	til	at	gå	over	til	
YouSee.	Det	vil	betyde	et	tab	på	mere	end	50	medlemmer.	BH	kontakter	A2012	for	at	høre		
om	det	er	lovligt	at	fratage	lejerne	en	valgmulighed.	



	
BH	har	hørt,	at	EWII	er	i	gang	med	at	lægge	signal	ind	i	hele	Skovgården.	
	
BH	sætter	gang	i	en	plan	for	løbende	annoncering	i	Melfar	Posten,	med	følgende	forslag	til	
indhold:	Mulighed	for	gratis	tilslutning	til	de	adresser,	der	allerede	har	stik	på	adressen.	
	
	
585.	Bordet	rundt	
	
a)	Medlemshenvendelser	
Henvendelser	til	BJ	–	telefon.	De	fleste	kunne	henvises	til	Stofa.	
Enkelte	blev	drøftet.	
	
MT	‐	mail	
Har	modtaget	lidt	flere	henvendelser	omkring	opsigelse	end	normalt.		
	
MT	sender	adresser	på	de	henvendelser,	hun	har	fået	til	BL.		
	
	
586.	Fra	formanden	
	
a)	Medlemsstatus	
Oversigt	over	antal	medlemmer	er	udvidet	med	oplysninger	om	stikledninger	og	antal	ledige.	

	
b)	Orientering	fra	mødet	med	Stofa	Erhverv	13.12.	Stofa	mener	ikke,	at	medarbejderbredbånd	
kan	give	en	markant	stigning	i	antallet	af	bredbåndskunder.	Ca.	8%	har	medarbejderbred‐
bånd.	
	
	
587.	Eventuelt	
	
Næste	møde:	06‐02‐2019	
	
For	referatet	
13‐01‐2019	‐	MT	


